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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2021. szeptember 15. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams / ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica Anna 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE GTK HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Vígvári Cseperke (elnökhelyettes) 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Fábián Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnöki megbízott) 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE BGGyK HÖK Horváth Sára Tekla (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Pusztai Klára (elnök) 

Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 
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Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 07 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Varga Réka elmondja, hogy az elmúlt időszakban történt önköltséges képzésre történő 

átsorolásokkal kapcsolatban volt a közelmúltban egy Oktatási és Képzési Tanácsi ülés, melyen 

elhangzott, hogy sok nehézségbe ütköznek a hallgatók állami ösztöndíjas képzésre történő 

visszasorolással kapcsolatban, ezt az intézmenynek október 15-ig kell legkésőbb megtennie. 

Elmondja, hogy ezzel kapcsolatban többször beszélt Dr. Cseszregi Tamás, az ELTE oktatási 

igazgatójával, ahol elhangzott, hogy megkeresik az érintetteket és a folyamatot legkorábban a 

negyedik héten tudják majd lefolytatni. Felhívja a figyelmet ezzel kapcsolatban arra is, hogy 

ezen hallgatók az elhúzódó folyamatok miatt egyes leadási határidőkből kicsúszhatnak majd, 

többek között a szociális támogatásokból is, de ezzel kapcsolatban az érintett képviselőkkel már 

tettek lépéseket, hogy a jogosult hallgatók majd később is leadhassák kérvényeiket. 

Varga Réka kérdezi az elnökséget, hogy tudják már ez mennyi hallgatót érint karonként. 

Diczkó Dalma és Dióssy Anna Laura válasza, hogy konkrét számokat nem tudtak nekik 

mondani. Deák Dalma Annamária elmondja, rekord mennyiségű hallgatóról van szó, akiknek 

szeretnének helyeket fenntartani a meghirdetett kurzusokon, amennyiben végül az érintett 

hallgatók aktiválják félévüket. Ez azonban az alacsony oktatói létszám miatt hatalmas plusz 

terhet és bizonytalanságot eredményezett az oktatók körében, a végső megoldáson még dr. 

Krebsz Annával dolgoznak a karon.  

Varga Réka elmondja, hogy a rendszeres szociális támogatással kapcsolatban felmerült, 

hogy a bírálói bérezéseket újra kell gondolni ebben a félévben, amit a 2021. szeptember 29-én 

tartantandó Küldöttgyűlésen tudnak elfogadni. Varga Réka tájékoztatja az elnökséget, hogy a 

Küldöttgyűlési ülés, 18:00-kor kezdődik személyes jelenléttel, előtte 17:00 órától elnökségi 

ülést tart szintén személyes formában. 

Varga Réka elmondja, hogy az előző határozatban, általánosságban írtak a bírálói 

bérezésekről, ezért át kell beszélni és ezt le kellene szűkíteni a rendszeres szociális 

támogatásokra, kéri, hogy ezzel kapcsolatban minden karon gyűjtsék össze, hogy a kari 

keretekből éves szinten mennyi fordítanak a bírálók honorálására, milyen formában teszik ezt 

meg. 

Deák Dalma Annamária elmondja, hogy a közeljövőben emelést terveztek ezzel 

kapcsolatban, ugyanis az ISZTK keret nagysága ezt az Informatikai Karon jelenleg lehetővé 

teszi. Dióssy Anna Laura elmondja, hogy ez sajnos nem minden karra igaz, ellenben fontos az 

egységes eljárás, hogy azonos hallgatók azonos munkáért egységes jutalmazásban 

részesüljenek. Kiemeli azonban a kérvényenkénti jutalmazás általa észlelt problémáit, azaz, 

hogy egyes kérvények bírálási ideje jóval hosszabb, mint az egyszerűbb, kevés tényezős 

kérvényeké, de az ezekért járó összegek megegyeznek. Éppen ezért szorgalmaz egy 

megbeszélést, ahol a jelenlegi jutalmazási rendszert tovább finomítanák bevonva a kari 

gazdasági és szociális képviselőket. Varga Réka erre reflektálva elmondja, hogy erre a 

közeljövőben mindenképpen sort kerítenek majd. 

  



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

ELNÖKSÉG 

 

3 

ELTE Feszt 

Varga Réka elmondja, hogy az ELTE Feszt előkészületeiben és szervezésében Báli 

Bernadett, az ELTE marketingkommunikációs munkatársa, várja az elnökök segítéségét.  

EHÖK Vezetőképző 

Varga Réka a tervezett EHÖK vezetőképzővel kapcsolatban elmondja, hogy a rendezvény 

helyszíne a zánkai gyermektábor lesz. Diczkó Dalma kérdezi, hogy a programtervet hamarabb 

el tudják-e küldeni. Varga Réka válasza, hogy jövőhéten küldik ki a jelentkezési felületet és 

ezzel együtt a programtervet is. 

Fábián Fanni röviden összefoglalja az eseménnyel kapcsolatos legfontosabb tudnivalókat. 

Dióssy Anna Laura elhagyja az ülést 19 óra 21 perckor.  

2. Egyebek 

Diczkó Dalma elmondja, hogy a közelmúltban részt vett a Pszichológiai Intézeti Tanácson, 

ahol felmerült egy probléma a koronavírust elkapott hallgatókkal kapcsolatban. Jelzi, hogy a 

kari vezetéssel felhívták az oktatók figyelmét, hogy a vírus miatti hiányzásokat kezeljék 

rugalmasabban, ugyanis a kötelező karantén miatti hiányzások száma jelentős és könnyen 

kimeríti a megengedett hiányzások számát. Szabó Tamás felhívja a figyelmet az online 

bekapcsolódás lehetőségére, ám Diczkó Dalma elmondja, hogy a kar nem akar élni a hibrid 

oktatás lehetőségével. Varga Réka elmondja, hogy a JOKT rendeletei között szerepel a hibrid 

oktatás lehetősége, így ezt biztosítani kell a hallgatók számára. 

Takács Luca Sára kérdezi, hogy a Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési 

Tanácsba (PPT) a TÓK részéről szükséges új személyt delegálni. Varga Réka válasza, igen, 

azt még meg kell csinálni. Fábián Fanni elmondja, hogy ott három bizottságról beszélnek a 

PET-ről és van a Köznevelési Tanács is, aminek még utána kell néznie, hogy pontosan hogyan 

alakulnak a mandátumok. 

 

Fábián Fanni elmondja, hogy lezajlottak a szavazások és mindenkit egyhangúan 10 

igennel támogattak, köszönik a bizalmat, valamint erről még küld a napokban határozatot. 

Varga Réka 19 óra 29 perckor lezárta az ülést. 
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


